

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(Le français suit)

JUDGMENTS ON LEAVE APPLICATIONS

May 2, 2024

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has decided the following leave applications.

DISMISSED

Onni Wyndansea Holdings Ltd. v. District of Ucluelet and Nicholas Henderson in his capacity as a Building Official (B.C.) (Civil) (By Leave) ([40962](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA48689, 2023 BCCA 342, dated August 25, 2023, is dismissed with costs.

Satyam Patel v. Robert Younghusband McMurtry and Western Medical Assessments Corporation (Sask.) (Civil) (By Leave) ([40965](#))

The motion for an extension of time to serve and file the reply is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan, Number CACV3907, 2023 SKCA 74, dated July 4, 2023, is dismissed with costs.

S.N. v. Robert Gerald Miller and Future Electronics Inc. - and - Alonim Investments Inc., Robmilco Holdings Ltd., Multiform Properties Inc., 4306805 Canada Inc., 11172247 Canada Inc. and Rodney Miller (Que.) (Civil) (By Leave) ([41111](#))

The motion to expedite the application for leave to appeal is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-09-700210-230, 2024 QCCA 22, dated January 10, 2024, is dismissed with costs to the respondent Future Electronics Inc.

Côté J. took no part in the judgment.

Robert Roppvalente v. T'Shael Danis (Ont.) (Civil) (By Leave) ([40966](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-23-OM-0038, dated August 25, 2023, is dismissed with costs in accordance with the tariff of fees and disbursements set out in Schedule B of the *Rules of the Supreme Court of Canada*.

Denis Adam v. Lorraine Adam - and - Fonds d'assurance responsabilité professionnelle de la Chambre des notaires du Québec and Denise Adam (Que.) (Civil) (By Leave) ([41020](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-09-700113-228, 2023 QCCA 1285, dated October 10, 2023, is dismissed with costs to the respondent.

His Majesty the King v. Nick Bagherzadeh (Ont.) (Criminal) (By Leave) ([41071](#))

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave is granted. The motion for an extension of time to serve and file the response is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C67575, 2023 ONCA 706, dated October 25, 2023, is dismissed.

Dale James Richardson v. Kimberley Anne Richardson (Sask.) (Civil) (By Leave) ([40542](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan, Number CACV4048, dated October 6, 2023, is dismissed.

6551450 Manitoba Ltd., Susan Auch Holdings Ltd. and Susan Margaret Auch v. Heather Anne Stewart (Man.) (Civil) (By Leave) ([40967](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Manitoba, Number AI22-30-09802, 2023 MBCA 72, dated September 11, 2023, is dismissed with costs.

6551450 Manitoba Ltd. v. Peguis First Nation, Chief Peguis Investment Corp., 6223291 Manitoba Ltd. and Heather Stewart (Man.) (Civil) (By Leave) ([40992](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Manitoba, Number AI22-30-09802, 2023 MBCA 72, dated September 11, 2023, is dismissed with costs.

Wenchao Zheng v. Manitoba Veterinary Medical Association (Man.) (Civil) (By Leave) ([40984](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Manitoba, Number AI21-30-09657, 2023 MBCA 77, dated September 6, 2023, is dismissed with costs.

Dr. Howard Covant v. College of Veterinarians of Ontario (Ont.) (Civil) (By Leave) ([40973](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C70848, 2023 ONCA 564, dated August 30, 2023, is dismissed with costs.

JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

Le 2 mai 2024

OTTAWA – La Cour suprême du Canada s’est prononcée sur les demandes d’autorisation suivantes.

REJETÉES

Onni Wyndansea Holdings Ltd. c. District of Ucluelet et Nicholas Henderson en sa qualité de responsable du service du bâtiment (C.-B.) (Civile) (Autorisation) ([40962](#))

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA48689, 2023 BCCA 342, daté du 25 août 2023, est rejetée avec dépens.

Satyam Patel c. Robert Younghusband McMurtry et Western Medical Assessments Corporation (Sask.) (Civile) (Autorisation) ([40965](#))

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la réplique est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Saskatchewan, numéro CACV3907, 2023 SKCA 74, daté du 4 juillet 2023, est rejetée avec dépens.

S.N. c. Robert Gerald Miller et Future Électronique inc. - et - Alonim Investments Inc., Robmilco Holdings Ltd., Multiform Properties Inc., 4306805 Canada Inc., 11172247 Canada Inc. et Rodney Miller (Qc) (Civile) (Autorisation) ([41111](#))

La requête visant à accélérer la procédure de la demande d’autorisation d’appel est rejetée. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Québec (Montréal), numéro 500-09-700210-230, 2024 QCCA 22, daté du 10 janvier 2024, est rejetée avec dépens en faveur de l’intimé Future Électronique inc.

La juge Côté n’a pas participé au jugement.

Robert Roppvalente c. T'Shael Danis (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([40966](#))

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro COA-23-OM-0038, daté du 25 août 2023, est rejetée avec dépens conformément au tarif des honoraires et débours établi à l’Annexe B des *Règles de la Cour suprême du Canada*.

Denis Adam c. Lorraine Adam - et - Fonds d’assurance responsabilité professionnelle de la chambre des Notaires du Québec et Denise Adam (Qc) (Civile) (Autorisation) ([41020](#))

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Québec (Montréal), numéro 500-09-700113-228, 2023 QCCA 1285, daté du 10 octobre 2023, est rejetée avec dépens en faveur de l’intimée.

Sa Majesté le Roi c. Nick Bagherzadeh (Ont.) (Criminelle) (Autorisation) ([41071](#))

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la réponse est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C67575, 2023 ONCA 706, daté du 25 octobre 2023, est rejetée.

Dale James Richardson c. Kimberley Anne Richardson (Sask.) (Civile) (Autorisation) ([40542](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Saskatchewan, numéro CACV4048, daté du 6 octobre 2023, est rejetée.

6551450 Manitoba Ltd., Susan Auch Holdings Ltd. et Susan Margaret Auch c. Heather Anne Stewart (Man.) (Civile) (Autorisation) ([40967](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Manitoba, numéro AI22-30-09802, 2023 MBCA 72, daté du 11 septembre 2023, est rejetée avec dépens.

6551450 Manitoba Ltd. c. Peguis First Nation Chief Peguis Investment Corp., 6223291 Manitoba Ltd. et Heather Stewart (Man.) (Civile) (Autorisation) ([40992](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Manitoba, numéro AI22-30-09802, 2023 MBCA 72, daté du 11 septembre 2023, est rejetée avec dépens.

Wenchao Zheng c. Manitoba Veterinary Medical Association (Man.) (Civile) (Autorisation) ([40984](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Manitoba, numéro AI21-30-09657, 2023 MBCA 77, daté du 6 septembre 2023, est rejetée avec dépens.

Dr. Howard Covant c. Ordre des Vétérinaires de l'Ontario (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([40973](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C70848, 2023 ONCA 564, daté du 30 août 2023, est rejetée avec dépens.

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

Registry-greffe@scc-csc.ca

1-844-365-9662